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Useful prepositions 
 

IN-   
� s’utilitza generalment per indicar “dintre de” amb verbs estàtics: “She is in the 

garden”; “ He works in a factory”... compte però amb la paraula “home” (at home) 
� En expressions que serveixen per a indicar un procés llarg de temps : 
� In + mesos de l’any : In February ... 
� In + anys : in 1975 .... 
� In + estacions de l’any: in summer, in autumn... 
� In + períodes del dia : in the morning, in the afternoon, in the evening. 
� In + països : in France .... 
� Amb el verb to be interested : I am interested in politics 
� Amb expressios temporals com : in five minutes (d’aquí a cinc minuts ...)etc. 

 

ON-   
 
� S’utilitza per a indicar “ damunt de” en situació posicional: on the table... 
� En expressions com :  

 On holidays 
 On + dies de la setmana : on Monday... 
 On + dies concrets: On the 5th of July 1997 
 On+ dies festius : on Christmas ( el dia de Nadal) 

On ( pantalla) : “  What’s on TV today?” 
 

 

AT - 
 
� S’utilitza per a indicar un lloc no concret ( situació d’estar allí però no dintre de) Jeff 

is at work ; She may be at the university ( de vegades sòn llocs oficials) 
� amb el verb arrive però per llocs ( she arrived at the station ) Però no amb països : he 

arrives in Madrid ..... 
� at + hores : “she comes at half past three.” 
� at + home en verb estàtic com a excepció: “she is at home”  
� amb el verb look : he always looks at the window” 
� amb l’expressió to be good/bad at : “ he is good at literature” 

 
 

TO-   
 
� S’utilitza per a indicar moviment “ cap a”   el verb que sempre va amb to és el verb go: 

·” she went to the school early”  
Però compte amb la paraula home : que no hi va  “ go home” (excepció) 

� Ull amb l’expressió :  from ....... to   ( de ..... a) 
� amb el verb listen : “he listens to the radio” 
� amb el verb speak o talk : he talks to his mother ( també és possible “with”). 
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BY-    
 
� amb l’expressió de mitjans de transport: by bus , by car...( amb bus ...) 
 

OF-     
 
� S’utilitza per a pertenença: vol dir “ de”   “the table is full of glasses” 
 

FROM-   
 
� és el “ de” de procedència: “ she comes from Geneve”. 
 

FOR -   
 
� vol dir “per a”; 
� “ for five years” : durant cinc anys ( amb expressió numeral) 
 

SINCE – 
� vol dir ‘des de’. Es freqüent amb el present perfect. 
� I have been living her since I was nine years old. 
 

WITH-    
 
� indica companyia “amb”  (I went there with a friend) 


